
Predsjedništvo UHSR 

Zagreb,22.listopada 2006. 

 

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 

 

Sa 14. sjednice Predsjedništva Udruge hrvatskih srednjoškolskih ravnatelja, 

održanoj 22.listopada. 2006. godine u prostorima  hotela Osijek, Osijek s početkom 

u 19,00 sati. 

Sjednicu je pripremio i sazvao, te joj predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić.  

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić pozdravio je nazočne i konstatirao da je ovoj sjednici 

Predsjedništva  nazočno 14 članova, što je dovoljan broj za pravovaljano odlučivanje. 

 

Nazočni članovi predsjedništva: 

Neda Tolj Kramarić, Mladen Kamenjarin, Ivan Živković, Slavko Ivanković ,Ružica 

Črnjević , Krešimir Bronić, Alan Labus,Mile Lulić, Brunoslav Sabolek, Željka 

Štefša,Željka Korlević,Jozo Bešlić i Ivanica Belamarić.   

  

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić izvijestio nazočne da će biti potrebno izabrati nove 

članove Predsjedništva umjesto gđe. Francetić, gosp. Đurića i gosp. Vidmara  na njihovim 

ograncima kako bi iste na sljedećoj Skupštini potvrdili. 

 

Ostali nazočni: Stanko Berečki i Bagić Drago - članovi Nadzornog odbora, Grgo 

Luburić – tajnik UHSR.  

 

Predsjednik Udruge predložio je slijedeći dnevni red na usvajanje: 

 

1. Usvajanje zapisnika 13. sjednice Predsjedništva UHSR-a  

2. Organizacija stručnog skupa  23.-25. listopada 2006.god. 

3. Organizacija Skupštine i stručnog skupa u 2007.godini 

4. Različito 

 

 

Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi dnevni red, predsjednik Udruge 

dao je prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 

 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  PPrreeddlloožžeennii  ddnneevvnnii  rreedd  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  uussvvoojjeenn..  
 
 

 

Ad-1. Usvajanje zapisnika s 13. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

Nije bilo primjedbi na zapisnik s 13. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

ZZAAKKLLJJUUČČAAKK::  ZZaappiissnniikk  ss  1133..  ssjjeeddnniiccee  PPrreeddssjjeeddnniiššttvvaa  UUHHSSRR--aa  jjeeddnnooggllaassnnoo  jjee  

uussvvoojjeenn..  

 

Ad-2. Organizacija stručnog skupa 23.do 25.  listopada 2006. godine 

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić objasnio je sve pojedinosti oko organizacije stručnog 

skupa koji je  dogovoren na zadnjoj sjednici Predsjedništva  Zaboku, te najavio goste koji 

će biti nazočni stručnom skupu.  Nazočni članovi Predsjedništva su informirani o 

pitanjima koja su poslana u MZOŠ kako bi se njihovi predstavnici pripremili za aktualna 

pitanja i kako bi  na njioh u svom izlaganju odgovorili. 

Nakon diskusije u kojoj su sudjelovali : Lovrić, Živković,  Tolj Kramarić,  Bronić, Bagić, 

Črnjević, Korlević, Belamarić, Labus, Lulić i Luburić , iznesena su još neka pitanja           



(stručni aktivi u nenastavne dane, anonimne prijave, nacionalni ispiti, neunčikovita 

komunikacija MZOŠ s lokalnom upravom, decentralizacija sredstava, obveze u svezi 

CARNeta, nepovoljan položaj ustanova što se tiče PDV-a).  

ZAKLJUČAK: Zaključeno je da će se uz već postojeća, i nova pitanja također 

predati predstavnicima  MZOŠ kako bi na njih nazočnima na skupu mogli 

odgovoriti. 

 

AD.3. Organizacija Skupštine i stručnog skupa u 2007.godini. 

 

Ivica Lovrić, predložio da se Skupština i stručni skup održi 1.,2., i 3. veljače 

2007.godine u Dubrovniku . Ivan Živković je izvijestio da Brodsko-posavski ogranak nije 

suglasan s predloženim mjestom , a kao argument je udaljenost.  

 

Zaključak:   Nakon kraće diskusije Predsjedništvo je  jednoglasno donijelo 

odluku da se prihvaća prijedlog I. Lovrića za mjesto i vrijeme za održavanje 

Skupštine i stručnog skupa . 

 

Ad-4. Različito 

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić izvijestio nazočne da će biti potrebno izabrati nove 

članove Predsjedništva umjesto gđe. Francetić, gosp. Đurića i gosp. Vidmara  na njihovim 

ograncima, kako bi iste na sljedećoj Skupštini potvrdili , tj. obveza njihovih ogranaka  je 

da do Dubrovnika obave izbornu proceduru i  dođu s gotovim prijedlozima. 

 

Ivica Lovrić je izvijestio nazočne da nema nekih pomaka u svezi provođenja u praksu 

stručnog usavršavanja ravnatelja-licenca te predložio da se nastavi suradnja sa  

Hrvatskom udrugom ravnatelja osnovnih škola i da se žurno zatraži sastanak s ministrom 

gosp. Primorcem, na kojem bi bili nazočni članovi užeg Predsjedništva UHSR –a i HUROŠ-

a s temom (ne) provođenja zaključaka Konferencije „Upravljanje i rukovođenje sustavom 

odgoja i obrazovanja“, koja je održana u Zagrebu 15. prosinca 2005. godine.  

 

Zaključak: Jednoglasno je podržan prijedlog Ivice Lovrića  da se žurno zatraži 

sastanak s gosp. Primorcem na navedenu temu. 

  

 

 

Sastanak završio u 20,10 sati 

 

 

 

 

 

 

Zapisnik sastavio:            Predsjednik UHSR: 

G. Luburić, tajnik UHSR                       Ivica Lovrić 

 

 


